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Vragen van het lid Kops (PVV) aan de Ministers van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties en van Infrastructuur en Milieu over permanente bewoning 
op vakantieparken (ingezonden 11 juli 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten «Gemeenten willen af van permanente 
bewoners vakantieparken»1 en «Vaste bewoners vakantieparken kunnen vaak 
nergens anders terecht»?2 

Vraag 2
Hoeveel mensen verblijven permanent op vakantieparken, en om welke 
redenen? Hoeveel arbeidsmigranten zijn onder hen? Hoeveel vakantieparken 
betreft het hier? 

Vraag 3
Klopt het – zoals de burgemeester van Putten stelt – dat «gemeenten, 
corporaties, politie en justitie mensen hebben «doorverwezen» naar een 
vakantiewoning»? Zo ja, hoe vaak is dit voorgekomen en om welke redenen? 

Vraag 4
Bent u van mening dat het onacceptabel is dat mensen «aangewezen» zijn op 
vakantiewoningen, terwijl statushouders op hun wenken worden bediend met 
gratis woningen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Klopt het dat door nieuw gemeentelijk beleid op de Veluwe, dat aan 
permanente bewoning op vakantieparken een einde moet maken, mensen 
dakloos (dreigen te) worden? Zo ja, hoeveel mensen betreft het hier? bent u 
van mening dat dit onacceptabel is? Hoe gaat u dit oplossen? 

Vraag 6
Bent u van mening dat mensen altijd permanent in hun eigen vakantiewoning 
zouden moeten kunnen verblijven? Bent u ertoe bereid dit mogelijk te 
maken? Zo nee, waarom niet? 

1 NOS, 9 juli 2017
2 NOS, 9 juli 2017
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Vraag 7
Klopt het dat op de Veluwe voor op vakantieparken wonende arbeidsmigran-
ten een nieuw park wordt gebouwd, maar níét voor de overige bewoners? Zo 
ja, welke gemeenten betreft het hier? Bent u ertoe bereid deze gemeenten op 
de vingers te tikken en ervoor te zorgen dat zij eens gaan omkijken naar de 
huisvesting van de Nederlanders? Zo nee, waarom niet?
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